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Samråd för detaljplan, utökning av Brantbrinks IP 

 

Vänsterpartiet har både i Samhällsbyggnadsnämnden, Kultur- och fritids-

nämnden och i vårt förslag till budget för kommunen ställt oss kritiska till 

anläggandet av en ny konstgräsplan på Brantbrinks IP. 

 

Bedömningen gällande natur och landskapsbild på denna plats visar att det 

finns ett ”starkt spridningssamband med höga värden för biologisk mång-

fald” och att området är ett strategiskt viktigt ädellövs- och barrskogssam-

band för en sammanhållen grön infrastruktur. Platsen är också ett mycket 

uppskattat rekreationsområde som erbjuder fri tillgång till frisk luft, motion 

och naturupplevelser för alla. 

 

Vi befinner oss i ett klimatnödläge där just denna typ av trädbevuxen natur-

mark är av största vikt för naturlig kolinlagring och vi behöver minimera den 

landyta som vi belägger med konstmaterial. Den biologiska mångfalden är 

dessutom akut hotad av bland annat läckage av mikroplaster. 

 

En ny konstgräsplan på denna plats skulle dessutom innebära en avsevärd 

ökning av den redan stora belastningen av biltrafik i området.  

 

Det är dessutom stor risk att ett förbud mot konstgräsplaner införs på EU-

nivå innan den föreslagna anläggningen hinner färdigställas. 

 

Sammantaget anser vi att det är motiverat att avbryta planerna innan ännu 

mer resurser slösas på detta miljöskadliga projekt. 

 

 

Jag yrkar avslag på ordförandeförslaget. 

 

 

Kerstin Amelin (V) 

 

 


